
                             R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI HUEDIN                  

                   P R O C E S  -  V E R B A L 

Încheiat azi 27.05.2021 cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului Local Huedin. 

             Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune realizându-se în 

conformitate cu  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

 Consilieri total 15, consilieri prezenţi 14, consilieri absenți 1(Farkas Marius). 

          Dl.Secretar Cozea Dan supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 

27.04.2021.  

Dl. Secretar solicită desemnarea președintelui de ședință pentru următoarele 90 de zile. 

D.na Viceprimar propune ca președinte de ședință pe dl. Matiș Horea, propunere care se aprobă în 

unanimitate. 

             D.na Consilier Goga Oana Raluca solicită completarea procesului verbal privitor la răspunsul dat 

de Dezsi Norbert, acoperirea cheltuielilor neeligibile la proiectul de hotărâre, dl. consilier Ciota Marius 

Iosif  menționând că dl. Dezsi Norbert a arătat că aceste cheltuieli sunt cuprinse în proiect, răspunsul fiind 

că da. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Secretar Cozea Dan solicită introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de hotărâre privind 

aprobarea modificării art.2 din H.C.L nr. 142/06.11.2020 care va avea următorul conținut: ,,obiectul 

principal de activitate al punctului de lucru pentru societatea Salubriterm Serv S.R.L, este cel codificat 

conform codului CAEN: 3530 – Furnizarea de abur și aer condiționat, care include activitatea de 

producere, colectare și distribuție a aburului  și a apei calde pentru încălzit, obținerea  de energie și alte 

scopuri”. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif propune discutarea împreună a celor 4 (proiecte de hotarare) 

puncte de pe ordinea de zi privitoare la SC Transim, inclusiv detalii despre planul de administrare al 

societății, de asemenea menționează prevederile art.155 din Codul Administrativ cu privire la depunerea 

raportului anual al stării economice pe anul anterior,  în primul trimestru din anul următor de către primarul 

UAT Huedin. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin solicită clarificări cu privire la acest amendament privitor la 

schimbarea ordinei de zi cu schimbarea renumerotării proiectelor, d.na consilier Stîngă Mariana 

menționând că nu este de acord cu propunerea d.lui Ciota Marius. 

  Dl. Consilier Matiș Horea Dorin supune la vot ordinea de zi în forma inițială inclusiv cu noul 

proiect de hotărâre și se aprobă cu 9 voturi pentru și 5 împotrivă (Ciota Marius Iosif, Goga Oana Raluca,  

Achim Călin, Nicola Anamaria, Farkas Marius).  

 Dl. Consilier Matiș Horea Dorin anunță ieșirea din grupul de consilieri, arâtând că va acționa ca un  

consilier independent. Solicită totodată ca în calitate de președinte de ședință să fie invitat la toate ședințele 

de comisii, pe perioada celor 3 luni când va îndeplini funcția de președinte de ședință, solicită consilierilor 

să se înscrie la cuvânt după prezentarea fiecărui proiect de hotărâre. 

  Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli al SC Transim SA Huedin pe anul 2021, respectiv aprobarea Organigramei la SC 

Transim SA Huedin.  

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că bugetul a fost aprobat în data de 7 mai 2021 

întrebându l pe dl. consilier Popa Pol Vasile dacă a fost desfășurată adunarea generală.  

 D.na Capota Ancuța arată că Adunarea Generală a Acționarilor este reprezentată de Consiliul Local 

iar dl. consilier Popa Pol Vasile este desemnat reprezentantul consiliului local cu mandat aprobat prin 

hotărâre, urmând că bugetul să fie aprobat în ședința de azi, ulterior în ședinta A.G.A, urmând că dl. Popa 



Pol Vasile să voteze după aprobarea în consiliul local. Răspunde de asemenea d.lui Achim Călin 

menționând că în bugetul prezentat sunt cuprinse și veniturile de la societatea Olimp. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 2 abțineri (Achim Călin,  

Goga Oana Raluca), 2 voturi împotrivă (Ciota Marius Iosif, Nicola Anamaria). 

             Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea situațiilor 

financiare pe anul 2020 – bilanțul contabil, contul de profit și pierdere, raportul auditorului financiar 

independent, pentru anul 2020 la societatea TRANSIM S.A Huedin. 

 D.na Consilier Goga Oana R menționează că în Raportul Curții de Conturi nu a fost înființat 

compartimentul auditorului, societatea fiind pasibilă de amendă.  

D.na Capota Ancuta menționează că acest compartiment se va organiza, urmând ca auditul 

primăriei să auditeze societatea.  

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif întreabă dacă au fost recuperate prejudiciile constatate prin raportul 

Curții de Conturi. 

Dl. Pavel Călin director al SC Transim SA Huedin menționează că au fost făcute demersuri în acest 

sens, toți datornicii începând să plătească sumele datorate, urmând să se demareze executarea silită și 

asupra SC Paulownia Green SRL iar restul situațiilor debitelor să fie rezolvată. Menționează că auditul 

intern al societății este în desfășurare, arătând că o parte din prejudicii au fost recuperate. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că a fost schimbată conducerea, dar cu același lucru 

ca înainte, conform contractului de mandate în 30 zile administratorul trebuia să supună aprobării Planul de 

administrare, d.na Capota Anca menționează că acesta a fost aprobat. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că în 5 zile se convocă Adunarea Generală și Planul 

de Administrare trebuie aprobat.  

D.na Consilier Stîngă Mariana arată că acesta se aprobă. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că Statutul societății nu este actualizat. In actul 

constitutiv sunt alte persoane. 

Dl. Pavel Călin  arată că a explicat deja, modificările la actul constitutiv urmând să fie efectuate în 

luna iunie când expiră mandatul de administrator al d.lui Creț Daniel. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 2 abțineri (Achim Călin,  

Goga Oana Raluca), 2 voturi împotrivă (Ciota Marius Iosif și  Nicola Anamaria). 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de 

venituri și cheltuieli pentru anul 2021 la SC Salubriterm Serv S.R.L. 

Dl.Secretar Cozea Dan menționează că societatea cunoaște că proiectul de hotărâre se dezbate în 

cadrul acestei ședințe. 

Dl. Consilier Achim Călin menționează că firma înregistrează pierderi. 

D.na Capoca Ancuța arată că două luni din anul trecut s au făcut achiziții de materie primă, firma 

înregistrând profit.  

Dl. Consilier Achim Călin menționează că firma tot va înregistra pierderi.  

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru și 4 abțineri (Achim Călin, 

Goga Oana Raluca,  Ciota Marius Iosif,  Nicola Anamaria). 

 Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea situațiilor 

financiare pe anul 2020 – bilanțul contabil, contul de profit și pierdere  la SC Salubriterm Serv S.R.L.  

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif menționează că centrala termică este uzată, investiția în repararea 

centralei nefiind viabilă, în condițiile actuale neștiindu-se câte locuințe vor mai rămâne conectate la 

centrala termică.  

Dl. Primar menționează că, costurile pentru transformarea centralei termice de pe rumeguș pe gaz 

costă cca. 300 miliarde, însă deocamdată centrala termică actuală nu poate fi închisă până la identificarea 



unei soluții de finanțare pentru transformarea acesteia pe gaz.  

Dl. Primar arată de asemena că degeaba se depun proiecte de hotărâre pentru acordarea de diferite 

premii în condițiile în care nu există susrse de finanțare, menționând că toți vor bazine și aeroporturi fără să 

existe surse de finanțare. 

Dl. Consilier Simplicean Horea consideră că trebuie menținută centrala termică actuală, astfel încât 

să nu fie lăsat orașul fără căldură. 

D.na Consilier Stîngă Mariana menționează că proiectul de hotărâre vizează aprobarea situațiilor 

financiare ale societăți. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru și 4 abțineri (Achim Călin, 

Goga Oana Raluca, Ciota Marius Iosif,  Nicola Anamaria). 

 Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea casării, scoaterii 

din gestiune și scăderea din evidențele contabile a unor bunuri aparținând orașului Huedin. 

Dl. Consilier Achim Călin consideră că trebuie să se scoată la licitație bunurile casate, în vederea 

valorificări. 

Dna. Director economic menționează că proiectul de hotărâre vizează aprobarea casării, scăderea 

din evidențele contabile după care urmează procedura derulată din aplicarea H.G 841/1995 menționând că 

obiectele nu se aruncă, se valorifică într-o etapă următoare. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca menționează că era vorba despre un amendament la proiectul de 

hotărâre, fiind unii care se bagă în seamă. 

Dl. Consilier Simplicean Horea menționează că se acordă cuvântul fiecărui consilier pentru a-și 

expune punctul de vedere, arătând că în prima fază se casează și apoi se valorifică. 

D.na Director economic menționează că această procedură se desfășoară conform legi. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru și o abținere dl. Achim 

Călin. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezeintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Contului de 

execuție bugetară a bugetului local pe Secţiunea de Funcţionare şi Secţiunea de Dezvoltare a Oraşului 

Huedin la data de 31.03.2021- sursa A. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl Secretar răspunde d.lui Achim că dl. Fulop Balint Istvan în calitate de delegat sătesc nu are 

drept de vot iar faptul că a ridicat mâna votând (pentru) nu înseamnă că a fost luat în considerare acest vot, 

delegatul sătesc putând fi ascultat când se dezbat probleme cu localitatea componentă Bicalat. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea vânzării activelor-

teren și construcții în suprafață de 6550 mp, din patrimoniul SC Transim S.A Huedin. 

Dl. Primar acordă detalii cu privire la acest proiect de hotărâre menționând că nu sunt reale 

informațiile pe rețelele de socializare potrivit cărora s-ar vinde societatea, fiind vorba doar despre o 

suprafață de teren construită, închiriată în momentul de față de către SC Olimp Impex SRL, societate care 

înregistrează profit și are mai multe puncte de lucru deschise, societate care a depus o scrisoare către SC 

Transim SA privind intenția de cumpărare a spațiului actualmente închiriat, urmând a se derula procedura 

de licitație privind vânzarea terenului, societatea putând să nu câștige această licitație. Arată că, conform 

procedurii va fi evaluat imobilul de către o firmă specializată și apoi va fi organizată o licitație la care poate 

participa orce persoană interesată, această vânzare fiind aprobată și de consiliul anterior, fiind riscul pe care 

îl asumă firma solicitantă. 

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif menționează că A.G.A aprobă vânzarea, însă în documentația 

prezentată la proiectul de hotărâre nefiind nici o aprobare A.G.A. 

 D.na Capota Ancuta menționează că A.G.A este consiliul local, restul acționarilor firmei având de 

un procend de doar 1,37%, restul acțiunilor fiind deținute de consiliul local. 

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că se poate scoate la vânzare după un raport de evaluare, 

propunere făcută și de Consiliul de Administrație. 

 Dl Primar menționează că trebuie plătite serviciile evaluatorului. 

 Dl. Consilier Achim Călin întreabă dacă poate să facă o fotografie consilierilor care doresc să 

vândă orașul. 

 Dl. Primar menționează că dl. Achim Călin a depus o cerere pentru construirea unui WC cu 

turnulețe. 



 D.na Consilier Goga Oana Raluca întreabă care este motivul vânzării activului, se garantează locuri 

de muncă? 

 Dl. Primar menționează că vor fi create locuri de muncă, orașul dezvoltându-se, însă nu se știe cine 

va câștiga licitația. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca consideră că orce firmă care câștigă licitația trebuie să creeze 

locuri de muncă. 

 Dl. Primar consideră că cineva care investește în acest imobil, sigur va crea locuri de muncă. 

D.na Consilier  Goga Oana Raluca consideră că ar trebui prinsă în contract această clauză. 

 Dl.Consilier Ciota Marius Iosif întreabă despre componența comisiei de licitație. 

 D.na Capota Ancuța menționează că, comisia în cauză a fost desemnată printr-o hotărâre anterioară 

a consiliului local a cărei componență va fi modificată ulterior. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru o abținere (Nicola 

Anamaria) și 3 voturi împotrivă (Achim Călin, Goga Oana Raluca, Ciota Marius Iosif). 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Raportului 

Consiliului de Administraţie pe anul 2020 a TETAROM S.A, aprobarea situaţiilor financiare la data de 

31.12.2020. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru și o abținere (Achim Călin). 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unui 

parteneriat între UAT Oraș Huedin și ACS Klausenburg Retro Racing, club membru afiliat Federației 

Române de Automobilism Sportiv cu sediul în Municipiul Cluj-Napoca, în vederea organizării 

evenimentului sportiv “Klausenburg Regularitate – Drumul Apusenilor promovare autoturisme 

istorice” In perioada 25-27 iunie 2021 și alocarea sumei de 3000 lei din bugetul local pentru sprijinirea 

acțiunii. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea transformării unor 

funcții pubice din Statul de Funcții din Aparatul de Specialitate al Primarului Orașului Huedin. 

Dl. Primar răspunde d.lui Cota Marius Iosif, arâtând că la Casa de Cultură au fost unite cele două 

jumătăți de normă creindu-se un post întreg, aspecte subliniate și de d.na dir.economic, postul în cauză 

fiind ocupat de dl. Ciorte Florin. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin menționează că în momentul de față la Casa de Cultură sunt 4 

persoane angajate. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru și o abținere (Ciota Marius). 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Organigramei și 

Statului de Funcții al Aparatului de Specialitate al Primarului orașului Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea reamenajării  

spațiului de recreere din interiorul bazei sportive strand, situată în orașul  Huedin, Str. Avram Iancu, Nr. 41, 

de către Consiliul CIVIC Local Huedin împreună cu Asociația Umanitară “Dreptul la Viață” Huedin. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca întreabă dacă acest consiliu civic are o formă juridică de 

organizare sau este ca și cei de la Gazeta. 

D.na Consilier Stîngă Mariana răspunde d.nei Goga Oana Raluca că este exact ca și cei de la 

Gazeta. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin menționează că, consiliul civic reprezintă un grup de cetățeni din 

orașul Huedin cu activități derulate la nivelul orașului. 

Dl Secretar acordă lămuriri arătând că cel puțin în momentul de față, consiliul civic nu are forma 

unei entități juridice de exemplu asociație sau fundație. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca consideră că ar fi trecuți ca inițiatori asociație ,,dreptul la viață,, 

și persoanele fizice semnatare ale cererii. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif întreabă cum vor fi realizate aceste lucrări. 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin menționează că a luat act de amendamentul d.nei Goga Oana 

privitor la trecerea ca inițiator în cerere a asociației. 



Dl Primar consideră că ar trebui amânată discutarea și votarea acestui punct. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca arată că acesta este un proiect pentru curățenie și eliminarea 

molozului de pe această parcelă. 

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif solicită să se amâne proiectul și să fie chemați la ședintă inițiatorii 

acestuia, aspect subliniat și de către dl. secretar care arată că va fi transmis punctul de vedere al consiliului 

către ințiatori. 

D.na Viceprimar îi dă dreptate d.nei Oana Goga solicitând amânarea proiectului de hotărâre. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin supune la vot amânarea acestui proiect de hotărâre și se aprobă cu 

13 voturi pentru și o abținere (Antal Stefan). 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii unui 

spațiu situat pe domeniul public al Orașului Huedin, str.Horea, nr. 64, jud Cluj, în suprafață totală 15 mp., 

pentru amplasarea unei construcții provizorii tip terasă comercială, aprobarea Caietului de Sarcini pentru 

organizarea licitației privind închirierea spaţiului și a conținutului Contactului de închiriere a spaţiului. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru și o abținere dl. Ciota Marius 

Iosif. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului anual 

unitar de combatere a vectorilor, pentru activitățile de deratizare, dezinsecție, dezinfecție, a orașului 

Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în ananimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea ecologizării și 

amenajării zonei din Parcul Tineretului, situată între stadionul de fotbal și fostul bazin de înot, aprobarea 

valorificării în condițiile legii a materialului depozitat în această zonă, material rezultat după modernizarea 

străzilor Gheorghe Doja și parțial strada Gării. 

Dl. Consilier Achim Călin propune un amendament la proiectul de hotărâre, arătând că în loc de 

valorificarea pietrei cubice rezultate,  aceasta să fie folosită de către primărie. 

Dl. primar menționează că procedeul de separare a pietrei cubine de moloz este extrem de greu și 

restul de deșeu provenind din lucrările anterioare asfaltării străzii Gării și Gheorghe Doja. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca consideră că materialul rezultat ar trebui valorificat. 

Dl. Primar arată că deocamdată și-au exprimat dorința să degajeze aceste deșeuri mai multe firme 

dar, deocamdată nu sa decis cum se va proceda, totuși trebuind făcută curățenie în zona.l. Mentionează că 

deocamdată și au exprimat dorința să degajeze aceste deșeuri mai multe firme dar deocamdată nu sa decis 

cum se va proceda,  totuși trebuind făcută curățenie în zonă. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca consideră că piatra are valoare, trebuie să se păstreze și poate fi 

folosită ca o idee de modernizare a parcului. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 12 voturi pentru și 2 abțineri (Achim Călin, 

Goga Oana Raluca). 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezeintă proiectul de hotărâre privind aprobarea scoaterii la 

concurs a unui post de infirmier în cadrul Secției de Chirurgie Generală a Spitalului orășenesc Huedin. 

 Dl.Consilier Ciota Marius Iosif consideră că, Organigrama Spitalului este prea mare respectiv un 

număr de 285 angajați la 165 paturi în comparație cu alte orașe. 

 D.na Consilier Stîngă Mariana menționează că angajații Spitalului lucrează în ture. 

 Dl. Primar menționează că Organigrama este aprobată de către D.S.P. la numărul de personal nu 

depășesc normativele. Solicită invitarea d.nei manager la discuții în ședința viitoare. Se supune la vot 

proiectul de hotărâre și se aprobă cu 11 voturi pentru și 3 abțineri (Nicola Anamaria, Ciota Marius Iosif, 

Achim Călin). 

Dl. director Pavel Călin prezintă unele clarificări privind planul de administrare la SC Transim SA, 

arătând că există 100 milioane datorii la impozite și taxe, vor fi amenajate noi spații pentru închiriere și un 

nou regulament pentru parcare.Răspunde d.lui  Achim Călin în legătură cu, cuantumul mic al chiriilor 

arătând că acestea așa au fot preluate de vechea conducere urmând ca, contractele să fie renegociate. 

Răspunde d.lui Ciota Marius Iosif cu  privire la faptul că Planul de Administrare nu este pus pe site și a 

trebuit aprobat în 60 de zile de către C.A și apoi afișat, arătând că acest document va fi pus site-ul societății.

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif solicită conducerii SC Transim SA intrarea în legalitate inclusiv cu 

situațiile financiare, întrucât din anul 2017 societatea nu a mai postat nimic.  



Dl. Pavel Călin arată că au fost probleme cu site-ul dat, se vor remedia. Dl. consilier Ciota Marius 

Iosif solicită protejarea acționarilor minoritari arătând că nu au fost anuntați, iar din 2018 nu a mai fost 

depus nimic, militând pentru transparența și actualizarea site-ului. 

Dl. Consilier Matiș Horea arată că noul director al societății a promis că se rezolvă aceste 

probleme. 

Se prezintă informarea cu privire la îndeplinirea Hotărârilor Consiliului Local pe luna aprilie 2021. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării art. 2 

din H.C.L nr. 142/06.11.2020 care va avea urmâtorul continut: ,,obiectul principal  de activitate al 

punctului de lucru pentru societatea Salubriterm Serv S.R.L, este cel codificat conform codului CAEN: 

3530 – Furnizarea de abur și aer condiționat, care include activitatea de producere, colectare și distribuție a 

aburului  și a apei calde pentru încălzit, obținerea  de energie și alte scopuri”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate, cu clarificările aduse de către Dl. 

secretar, arătând că proiectul de hotărâre supus aprobării va fi identic cu cel avizat de comisie. 

La diverse dl. Director Tămaș Dorin aduce clarificări la solicitarea d.lui Achim Călin cu privire la 

situația tuburilor de asbociment care mai există în sistemul de aducțiune a aperi potabile, menționează că 

aceste țevi nu afectează sănătatea publică, Compania de Apă urmează să schimbe rețeaua în funcție de 

vechimea și defectele asestea, din 14 km de rețea cu tuburi de asbociment mai rămânând de înlocuit doar 

2,167 km., mai existând astfel de situații pe strada Budai Naghy Antal și strada Spitalului, conform  

buletinelor de analiză apa este potabilă. 

Dl. Demea Sabin, prezent la ședință invocă problemele de sănătate privitor la această rețea cu 

tuburi de asbociment,  întrebând cum sunt cheltuiți cei 355 milioane de Euro pentru refacerea infrastructurii 

de apă – canal, menționând Stația de Apă de la Bologa și Pompele de apă, arătând că din anul 1990 sunt 

reglementări cu privire la fenomenul de sablare, particule nocive se regăsesc în apă care pot produce 

cancerul.Menționează de asemenea situația tubulaturii pe străzi, schimbarea acesteia și potabilitatea față de 

agenții patogeni, considerând că, conductele de asbociment au o vârstă de 45 – 50 ani, menționând că 

trebuie făcute eforturi în vederea schimbării rețelei de apă. 

Dl. Director Tămaș Dorin menționează că artera principală ce aprovizionează orașul nu este prinsă 

în investițiile actuale, problele mai existând pe str. Horea, Gării și Vlădeasa, fiind necesare minim 10 

milioane euro pentru o rețea nouă. 

Dl. Demea Sabin menționează că ar trebui verificare buletinele de analiză a apei de la ieșirea din 

conducta de asbociment. 

D.na Consilier Nicola Anamaria menționează că sunt unele probleme cu spațiile de depozitare a 

gunoiului, mai ales cu aglomerarea de la sfârșitul săptămânii. 

D.na Viceprimar arată că fiecare societate comercială are contract cu firma de salubrizare, firmele 

care trebuie să solicite ridicarea gunoiului, arătând că au fost predate deja cheile de la punctele de colectare.

 D.na Viceprimar  menționează că trebuie respectare contractele cu firma de salubrizare. 

Dl. consilier Matiș Horea Dorin răspunde d.nei Goga Oana Raluca despre mutarea pieței temporară 

la târg, arătând că dicuții au fost anul trecut, fiind vorba de o situație de urgență. 

Dl. Primar menționează că era vorba de mutarea pieței pe perioada derulătii lucrărilor pe str. B.N 

Antal pentru rețeua de apă – canal, menționând că firma ce realizează lucrarea a transmis solicitarea de 

eliberare a spațiului într-o săptămână. Menționează că au fost realizate unele lucrări de amenajare cu pietriș 

a zonei. 

D.na Consilier Goga Oana-Raluca consideră că lucrarea trebuia cuprinsă în buget și trebuiau 

amenajate parcări prin poziționarea unui tub pe șanțul de pe strada Oborului. 

Dl. Primar menționează că trebuie studiată această variantă la fața locului menționând că au fost 

închiriate WC-uri ecologice pentru deservirea pieței. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif ridică problema opririlor pe pistele de biciclete și a mijloacelor de 

semnalizare rutieră fără acordul Poliției, fiind necesare avize pentru orce mijloc de semnalizare rutieră, 

arătând că pe str. Vlădeasa nu se respectă regulile de oprire și staționare. 

Dl. Consilier Matiș Horea  solicită o colaborare a comisiei  de ordine publică cu Poliția Națională.

 Dl. Comisar Cornel Crișan din partea Poiliției Huedin menționează că au fost discuții cu Poliția 

Rutieră privitor la respectarea regulilor privind oprirea și staționarea. De asemenea menționează că există 

un deficit de personal de 70%, arată că au fost făcute intervenții la un eveniment organizat, instituindu-se 

pe o perioadă de 14 zile o zonă de siguranță publică aplicându-se 31 sancțiuni la Legea nr. 55 și 27 la Legea 

61 în sumă totală de 90.000 lei, arătând că se cere o toleranță 0 la astfel de manifestări contrar legii. Arată 



că gradul de pericol la nivelul populației nu este mare, menționând că s-a intervenit la un conflict între 

persoane din altă localitate cu ocazia organizării unei înmormântări, fiind instituite măsurile necesare.

 Dl. Demea Sabin menționează unele aspecte privitoare la finanțarea Spitalului orășenesc în 

condițiile în care o sumă merge spre susținerea activitătii acestora, Consiliul Local Huedin fiind majoritar 

în Consiliul de Administrație, solicitând să se verifice calitatea serviciilor medicale. Ridică problema 

cabinetului O.R.L din spital, arătând că până în anul 2000 se făceau intervenții chirugicale în acest sens, 

după acel an acestea oprindu-se, arătând că în prezent sunt condiții deosebite pentru a se putea face aceste 

intervenții. Intreabă de ce primăriile din zonă nu plătesc pentru serviciile medicale asigurate pentru aceștia, 

arătând faptul că după amiaza nu se mai fac operații la spital. 

Cât privește situația de la SC Transim SA, consideră că licitația privind vânzarea imobilului în 

cauză trebuie să fie deschisă. 

Dl. Consilier Matiș Horea arată că discuția despre spital va continua la comisia de sănătate când o 

să fie chemat un reprezentant al acestuia. 

Dl. Demea Sabin consideră că în Consiliul de Administrație la Spital ar trebui să intre doar 

personal sanitar, fiind mulți medici pensionați bine pregătiți în domeniu. 

Dl. Consilier Matiș Horea arată că și la nivelul școlilor sunt discuții și întâlniri cu reprezentanți ai 

școlilor, menționând că reprezentanții Consiliului de Administratie ar trebui să depună un raport de 

activitate. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat 

prezentul proces verbal. 

 

 

 

  Preşedinte de şedintă,     Secretar General U.A.T, 

           Prof. Matiș Horea Dorin                            Cozea Dan 

           ........................................                                                       ..........................................  


